
Finansudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 5. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Hvordan vil regeringen på den lange bane sikre en værdig ældrepleje, når
kommunerne skal gennemføre velfærdsforringelser som følge af regeringens
mål om en vækst på kun 0,3 pct. årligt, jf. at det ifølge Finansministeriets egne
beregninger vil kræve en årlig stigning i det offentlige forbrug på 0,6 pct. blot
for at opretholde det nuværende serviceniveau, som vi må konkludere allere-
de i dag ikke er godt nok alle steder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S) og Astrid Krag
(S).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand

Kopi til ministeren for offentlig innovation 1/1

Finansudvalget 2016-17
FIU Alm.del  Samrådsspørgsmål G
Offentligt


